
     

Motie Vreemd aan de orde van de dag van de PCG over “aanleg glasvezel in buitengebied”

De raad van de gemeente Buren in openbare vergadering bijeen op 17 juni 2021,
 
Overwegende dat:

 De gemeenteraad op 18 december 2018 het college heeft opgeroepen om faciliterend op te 
treden rondom de aanleg van glasvezel in het buitengebied;

 In maart 2019 de grens van 50 procent van inschrijvingen is gepasseerd en hiermee de weg 
voor aanleg van glasvezel in het buitengebied vrij is gemaakt;

 In april 2019 gestart is met de aanleg van glasvezel in het buitengebied door Digitale Stad;
 Sinds juli 2020 de aanleg van glasvezel in het buitengebied vertraging op heeft gelopen 

omdat het Waterschap Rivierenland geen toestemming geeft voor het graven in de Rijndijk;
 Honderden inwoners in het buitengebied al meer dan 2 jaar wachten op de aan hen beloofde 

glasvezelaansluiting;

Stelt vast dat: 
 De gesprekken tussen het Waterschap Rivierenland en de aannemer volledig zijn 

vastgelopen over de aanleg van glasvezel in het gebied van de Rijnbandijk;
 Hierdoor meer dan 100 woningen tussen Rijswijk en Ingen niet aangesloten kunnen worden 

op internet via glasvezel;
 Er ongeveer 160 aansluitingen in het buitengebied bij Lienden geen glasvezelverbinding 

hebben;
 De kans bijzonder klein is dat de overgebleven aansluitingen in de toekomst door een 

(andere) marktpartij zullen worden aangesloten, aangezien dit niet rendabel is;
 Het voor individuen niet betaalbaar zal zijn zelf de aanleg van glasvezel te organiseren.

Roept het college van burgemeester en wethouders op om:
 In het belang van haar inwoners een bemiddelende en faciliterende rol in te nemen om de 

gesprekken vlot te trekken tussen het Waterschap Rivierenland en de aannemer t.b.v. de 
aanleg voor de meer dan 100 aansluitingen tussen Rijswijk en Ingen en de aanleg voor de 
160 aansluitingen in het buitengebied bij Lienden.

 Zich in te spannen en bestuurlijke druk uit te oefenen zodat voor het einde van 2021 alle 
aansluitingen in het buitengebied alsnog zijn voorzien van een glasvezelverbinding en de 
raad hiervan op de hoogte te houden.

En gaat over tot de orde van de dag.
 
Maurik, 17 juni 2021
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